
Fribergavägens samfällighetsförening 

Styrelsemöte 230920 

 

Närvarande: Mattias Nordström, Ragnar Nordström, Thomas Persson (adjungerad), Ulrika Söderquist, 

Christina Fahlman, Magnus Vestin, Ola Lindqvist 

1. Förra mötesprotokollet 

   Ola gick igenom protokollet från förra styrelsemötet. Protokollet lades till handlingarna. 

 

2. Avstämning vägunderhåll 

a. Dagsläget. Inledningen av sommaren var mycket torr vilket försvårat och försenat sladdning.  

Grusning och höjning av vissa låga vägpartier planeras.  

Styrelsen diskuterade behovet av mer omfattande kantklippning längre ut från vägbanan. Magnus tar 

upp frågan med Fredrik.  

b. Skada på vägräcket. Mattias informerade om att lastfordonets försäkringsbolag slutligen medgett 

att de är betalningsansvariga för skadan på räcket i kurvan vid Stordiket. Nästa steg är att ta in 

kostnadsförslag. Mattias kontaktar Peab om arbetet.  

c. Räcket på raksträckan. Mattias undersöker med Trafikverket och Rev vilka krav eller regler som 

gäller för skyddsräcken på sträckan.  

I samband med kontakten med Peab för reparation av räcket i kurvan (se ovanstående punkt) begärs 

också ett kostnadsförslag för att räta upp det lutande räcket på raksträckan.  

d. Växtlighet längs vägen. Ola har inte fått kontakt med Rev. Ärendet kvarstår till nästa sammanträde.  

e. Sladden finns hos nu hos Thomas, redo att användas vid behov.  

 

3. Andelstal 

Mattias informerar om nya regler som bl a innebär att föreningen kan lämna förslag till förrättning     

för nya andelstal. Rev kan ge stöd under arbetet och Lantmäteriet ska sedan godkänna förrättningen.  

Styrelsen informerar sig om frågan till nästa styrelsesammanträde då diskussionen fortsätter.  

 

4. Föreningens vägnät. 

Förfrågan har kommit om föreningen kan drifta anslutningsväg från Skinnarslättsvägen till planerad 

nybyggnation av hus. Styrelsen konstaterar att flera frågeställningar först måste klargöras. 

Fastighetsägaren och markägaren, Torstuna häradsallmänning, behöver komma överens om nyttjande 

av vägen innan föreningen kan ta upp frågan. Eventuell skötsel i föreningens regi förutsätter att 

statsbidrag utgår. Ett eventuellt beslut i frågan tas av föreningens årsmöte.  

Styrelsen avvaktar vidare besked från fastighetsägaren.  



 

5. Övriga frågor 

Styrelsen diskuterar vägskötsel och behovet av dikning av vägen. Mattias tar kontakt med Fredrik för 

besked om hur arbetsplanen ser ut framöver, inklusive kostnadsberäkning och uppskattad vägsträcka 

där dikning ska utföras.  

 

6. Nästa möte 

Nästa möte hålls onsdag 25/10 kl 18.30 hos Mattias.  

 

 

 

 

 

Ola Lindqvist, sekr   Matiias Nordström, ordfs 

      


